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OR.0022.6.2011 

 

 P R O T O K Ó Ł  Nr  11/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Chojnickiego 

w dniu 23 lutego 2011 r. 

 

Porządek obrad  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego Zarządu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie oddania w najem części zabudowanej 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Chojnickiego położonej w Chojnicach 

(Uchwała nr 46/2011) (pomieszczenia dla Gminnego Zespołu Oświaty). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr 81/2010 w sprawie ustalenia 

wysokości czynszu za najem lub dzierżawę nieruchomości lub ich części przekazanych 

jednostkom organizacyjnym powiatu chojnickiego w trwały zarząd (Uchwała nr 47/2011) 

6. Wstępna analiza projektów uchwał na sesję Rady Powiatu Chojnickiego w sprawie: 

a) regulaminu przyznawania stypendium Starosty Chojnickiego uczniom szkół, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Chojnicki 

b) regulaminu przyznawania stypendium Starosty Chojnickiego za wysokie wyniki 

sportowe 

c) regulaminu przyznawania nagród Starosty Chojnickiego za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania kultury i ochrony dziedzictwa narodowego 

7. Rozpatrzenie pism.  

8. Wolne wnioski. 

 

W  posiedzeniu  wzięli  udział: 

Członkowie Zarządu Powiatu:  

Stanisław Skaja – Starosta,  

Przemysław Biesek – Wicestarosta,  

Marek Szczepański –  Etatowy Członek Zarządu.  

 

Spoza zarządu: 

Elżbieta Smaglinska – Skarbnik Powiatu  
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Ad. 1 

Pan Starosta powitał członków Zarządu i stwierdził quorum.  

Ad. 2 

Zarząd przyjął porządek obrad – 3 członków zarządu głosowało „za”. 

Ad. 3 

Przyjęto protokół z posiedzenia Zarządu odbytego w dniu 14 lutego 2011r. 

 

Ad. 4 

Pan Starosta: Podejmujemy uchwałę sprawie oddania w najem części zabudowanej 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Chojnickiego położonej w Chojnicach (Uchwała nr 

46/2011). 

Uchwała dotyczy oddania w najem, w drodze bezprzetargowej, pomieszczeń dla Gminnego 

Zespołu Oświaty. 

 

Pan Wicestarosta: Czy termin wskazany w uchwale jest ostateczny i czy GZO jest 

poinformowane o konieczności opuszczenia pomieszczeń w tym terminie? 

Pan Starosta: Tak, nieprzekraczalny termin to 31 sierpnia 2011r., a GZO od dawna wie,  

że chcemy wypowiedzieć najem pomieszczeń. W związku z planowanymi zmianami 

organizacyjnymi te pomieszczenia będą nam potrzebne. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 3 członków Zarządu 

Stanisław Skaja – za, Przemysław Biesek – za, Marek Szczepański – za. 

 

Ad. 5 

Pan Starosta: Podejmujemy uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr 81/2010 w sprawie ustalenia 

wysokości czynszu za najem lub dzierżawę nieruchomości lub ich części przekazanych 

jednostkom organizacyjnym powiatu chojnickiego w trwały zarząd (Uchwała nr 47/2011). 

 

Pan Wicestarosta: Uchwała porządkuje kilka kwestii dotyczących najmu lub dzierżawy 

nieruchomości, głównie przez nasze placówki oświatowe. 

 

Zarząd zobowiązuje Panią Skarbnik do przygotowania wytycznych do uchwały dla 

dyrektorów jednostek. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 3 członków Zarządu 

Stanisław Skaja – za, Przemysław Biesek – za, Marek Szczepański – za.  
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Ad.6 

Zarząd dokonał wstępnej analizy projektów uchwał na sesję Rady Powiatu Chojnickiego  

w sprawie: 

d) regulaminu przyznawania stypendium Starosty Chojnickiego uczniom szkół, dla 

których organem prowadzącym jest Powiat Chojnicki 

e) regulaminu przyznawania stypendium Starosty Chojnickiego za wysokie wyniki 

sportowe 

f) regulaminu przyznawania nagród Starosty Chojnickiego za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania kultury i ochrony dziedzictwa narodowego. 

 

Projekty te skierowano – celem zaopiniowania – na posiedzenie Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu. 

 

Ad.7 

Dyrektor Radia Głos z siedzibą w Pelplinie zwraca się z prośbą o partnerstwo w związku 

z Uroczystością Dziękczynną za Beatyfikację Ojca Świętego Jana Pawła II. 

W Pelplinie, 1 maja 2011 roku o godz.19.00, odbędzie się Uroczystość Dziękczynna za 

Beatyfikację Ojca Świętego Jana Pawła II. Obchody obędą się w miejscach, po których chodził 

polski Papież 6 czerwca 1999 roku (Góra Jana Pawła II i Bazylika Katedralna). Rozpocznie się 

godzinnymi koncertem i wspólnym radosnym śpiewem na Górze Jana Pawła II. Następnie 

nastąpi przejście do katedry (na godz. 20.30), aby uczestniczyć w wieczornicy i majowym 

nabożeństwie  razem z Biskupem Pelplińskim Janem Bernardem Szlagą.   

Organizatorzy pragną dołożyć starań, aby to wydarzenie zostało zorganizowane profesjonalnie 

(program, artyści, obsługa techniczna światła i dźwięku). 

Organizatorzy zwracają się z prośbą o wsparcie finansowe tego wydarzenia. W zamian proponują 

logo partnerskich instytucji na plakatach informujących o tym wydarzeniu oraz na stronie 

internetowej Radia Głos. 

 

OR – przygotować odpowiedź:  Zarząd Powiatu z przykrością informuje o niemożności 

udzielenia wsparcia w/w przedsięwzięcia z budżetu powiatu.   

-------- 

Dyrekcja Szpitala Specjalistycznego w Chojnicach prosi o wyrażenie zgody na 

przeprowadzenie przetargu na wydzierżawienie niżej wymienionych lokali użytkowych: 

1. Lokal użytkowy o powierzchni 20,21m2 zlokalizowany na parterze budynku w obrębie 

holu głównego na prowadzenie działalności gospodarczej polegającej na sprzedaży artykułów 
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spożywczo – przemysłowych  oraz kolektury lotto z trzyletnim okresem zawarcia umowy 

począwszy od terminu zakończenia procedury przetargowej.  

Dotychczasowa umowa najmu z Przedsiębiorstwem Usługowo-Handlowym  „Radkowiak” w 

Chojnicach, ul. Gdańska 41 obowiązuje do dnia 28.02.2011r. Dyrekcja szpitala prosi o zgodę na 

jej przedłużenie do dnia 30.04.2011r. 

2. Lokal użytkowy  o powierzchni 41,10m2 na działalność gospodarczą polegającą na 

prowadzeniu specjalistycznego sklepu zaopatrzenia medycznego z trzyletnim okresem zawarcia 

umowy począwszy od terminu zakończenia procedury przetargowej. 

Dotychczasowa umowa najmu ze Specjalistycznym Sklepem Zaopatrzenia Medycznego 

ORTOMAX w Gdańsku, ul. Dębinki 7 obowiązuje do dnia 30.04.2011r. 

 

Zarząd wyraził zgodę na przeprowadzenie przez Szpital Specjalistyczny  w Chojnicach 

przetargu na w/w lokale użytkowe. 

 

Pan Marek Szczepański: Uważam, że należałoby zaproponować dyrekcji szpitala, aby zyski z 

dzierżawy pomieszczeń były przeznaczane na fundusz remontowy. 

 

-------- 

Biuro Gospodarki Nieruchomościami  informuje, że dyrektor Szpitala Specjalistycznego 

w Chojnicach wystąpił o wyrażenie przez Zarząd Powiatu zgody na zawarcie, na okres do 3 lat, 

umowy najmu lokalu użytkowego o pow. 18,35m2 zlokalizowanego na parterze w budynku 

szpitala.  

Zawarcie umowy ma nastąpić z dotychczasowym najemcą, p. Dorota Roda – Salon 

Fryzjerski „STYL”, która prowadzi działalność usługową w w/w pomieszczeniu od dnia 25 

lutego 2005r. 

Informując on powyższym Biuro wnosi o wyrażenie przez Zarząd zgody na zawarcie 

przez dyrekcję Szpitala umowy najmu w/w lokalu użytkowego.  

 

Zarząd wyraził zgodę na zawarcie przez Szpital w/w umowy najmu. 

 

------ 

Biuro Gospodarki Nieruchomościami informuje, że wyznaczony na dzień 15 lutego 

2011r. drugi przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż prawa własności zabudowanej 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Chojnickiego położonej w Malachinie, oznaczonej 

ewidencyjnie jako dz. nr 66/3 o pow. 0,0500 ha, dla której Sąd Rejonowy w Chojnicach prowadzi 
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księgę wieczystą Kw. nr SL1C/00017324/3, zakończył się wynikiem negatywnym, albowiem nikt 

nie przystąpił do przetargu. 

Cena wywoławcza wynosiła 120.000zł brutto. 

Pan Starosta: Ja proponowałbym ogłosić III przetarg na tę samą kwotę 120tys.zł Ale dziś 

dyrekcja ZSP Malachin zaproponowała, żeby w ZSP w Malachinie utworzyć klasę mechaniczną 

szkoły zawodowej i w tej hali utworzyć rodzaj warsztatu. 

 

Zarząd zdecydował o ogłoszeniu III przetargu na kwotę 120tys. zł. 

--------- 

Biuro Gospodarki Nieruchomościami informuje, iż w odpowiedzi na przesądowe 

wezwanie Wspólnota Mieszkaniowa ul. Wysoka 7 w Chojnicach do natychmiastowej 

dobrowolnej zapłaty kwoty 3.819,01zł jako  zaległości wynikającej z rozliczenia związanych z 

refundacją pokrywanych przez Powiatu Chojnicki kosztów zużywanej energii cieplnej, Wspólnota 

Mieszkaniowa ul. Wysoka 7 w Chojnicach przysłała pismo, w którym zwraca się z prośbą o 

anulowanie naliczonych odsetek za zwłokę oraz o rozłożenie na raty żądanej kwoty.  

 

Pan Starosta: Czy zgodnie z przepisami możemy anulować naliczone odsetki? 

Pani Skarbnik: Nie ma podstaw prawnych do anulowania odsetek. 

Pan Starosta: A na raty możemy rozłożyć? 

Pani Skarbnik: Na raty też nie możemy rozłożyć.  

Pan Wicestarosta: Należałoby wywołać na sesji stosowną uchwałę dotyczącą zasad odraczania i 

umarzania zaległości niepodatkowych. 

 

BN - Na chwilę obecną Zarząd nie może anulować naliczonych odsetek, ani nie może 

rozłożyć kwoty na raty. 

 

------- 

W związku z pismem Społecznego Towarzystwa Edukacyjnego – 8/2099/11 z dnia 

10.02.2011r. w oparciu o punkt 6 Uchwały nr 81/2010 Zarządu Powiatu Chojnickiego z dnia 10 

czerwca 2010 roku w sprawie ustalenia wysokości czynszu za najem lub dzierżawę nieruchomości 

lub ich części przekazanych jednostkom organizacyjnym Powiatu Chojnickiego w trwały zarząd, 

dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Malachinie zwraca się z wnioskiem o obniżenie 

stawki czynszu na rok szkolny 2010/2011 dla Społecznego Towarzystwa Edukacyjnego w 

Bydgoszczy – organu prowadzącego Czerską Szkołę Realną, która wynajmuje sale lekcyjne w 

ZSP w Machinie, z uwzględnieniem argumentów podanych w pismach STE l.dz. 23/2065/10 z 
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dnia 12.10.2010r. i l.dz. 28/2065/10 z dnia 08.11.2010r., do kwoty zbliżonej do płaconej na 

obecnym poziomie (pisma STE w załączeniu).   

 

Pan Wicestarosta: Proponowałbym, aby wystąpić do dyrekcji szkoły o wyliczenie realnych 

kosztów wynajmu (sprzątanie, ogrzewanie, amortyzacja sprzętu, itp.). 

Pan Starosta: To jest typowa działalność gospodarcza i nie widzę potrzeby ulgowego 

traktowania takich podmiotów – wchodzą w gotowy obiekt, czysty, wyremontowany, itd. 

Pan Wicestarosta: Ja bym jednak apelował, żeby do działalności edukacyjnej podchodzić jednak 

bardziej życzliwie, bo szkoła ma jakiś wpływ na sytuację edukacyjną w powiecie. 

Pani Skarbnik: Ta stawka obejmuje również media, a tego nie da się dokładnie wyliczyć. 

Pan Wicestarosta: Uważam, że nie powinno być to 5,5zł jak dotychczas, ale też nie od razu 17zł 

Poza tym, należałoby określić termin do którego obniżenie stawki będzie obowiązywać - może 

np. do końca roku szkolnego, a wtedy z nowym rokiem szkolnym dyrekcja powinna ponowić 

wniosek o obniżkę. 

Pan Starosta: Musimy myśleć zgodnie z rokiem budżetowym. 

Pan Wicestarosta: No to może być do końca roku kalendarzowego. 

Pan Starosta: Proponuję stawkę 11zł za godzinę lekcyjną na czas określony od 1 stycznia do 31 

grudnia 2011r.. 

 

Zarząd zdecydował o obniżeniu stawki za wynajem pomieszczeń w ZSP Malachin dla 

STE – Czerskiej Szkoły Realnej do kwoty 11zł na okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2011r. 

 

------- 

Wydział Edukacji. Kultury, Sportu i Zdrowia przekazuje w załączeniu planowaną 

wielkość środków na 2011r. w ramach odpisu na: 

- Fundusz Nagród Starosty, 

- dokształcanie i doskonalenie nauczycieli i dyrektorów szkół. 

Jednocześnie dyrektor wydziału prosi o wyrażenie zgody na przekazanie środków do szkół i 

placówek oświatowych w ramach odpisu na dokształcanie nauczycieli.  

Pan Wicestarosta: Na przykład w Kościerzynie dzieli się ten odpis na pół – połowę dostają 

nauczyciele, a połowa zostaje w budżecie i w razie potrzeby wykorzystuje się tę rezerwę. 

Pan Starosta: Ale czy możemy tak zrobić, bo kiedyś spotkałam się z interpretacją, że to co się 

należy z odpisu nauczyciele muszą dostać w całości.  

Pani Skarbik: Jest regulamin, zgodnie z którym podział środków musi być taki, jak w tej tabelce. 

Pan Starosta: Może należałoby przyjrzeć się temu regulaminowi. Musimy się zastanowić. 
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Pan Wicestarosta: Jeśli chodzi o nagrody, to jest ustawowy podział procentowy: 0,2 nagrody 

starosty, 0,8 – nagrody dyrektora. Bardziej trzeba się przyjrzeć odpisowi na dokształcanie. Jeśli 

damy to na jedną z kolejnych sesji, to będzie już blisko koniec roku szkolnego i nowy regulamin  

mógłby obowiązywać od nowego roku. 

Pan Marek Szczepański: No tak, ale np. od października jakiś nauczyciel będzie chciał robić 

studia podyplomowe i już pod koniec roku powinno być wiadomo, jakimi pieniędzmi dyrektor 

danej szkoły dysponuje.  

Pan Starosta: Czy nie wykorzystane środki z odpisu można przesunąć na coś innego? 

Pani Skarbnik: Przesunąć na inny rozdział nie można, ale można te pieniądze przeznaczyć na 

zakup pomocy dydaktycznych służących nauczycielom. 

Pan Starosta: Np. tablice interaktywne, czy pracownie komputerowe służące szkoleniom 

nauczycieli. No to moglibyśmy rzeczywiście zrobić tak jak w Kościerzynie. 

Pan Wicestarosta: Ale póki co, mamy obowiązującą uchwałę Rady Powiatu i na tym musimy 

bazować, a jednocześnie rozpocząć prace nad regulaminem. 

 

OKZ - Zarząd zaakceptował planowaną wielkość środków na 2011r. w ramach odpisu na 

Fundusz Nagród Starosty oraz na dokształcanie i doskonalenie nauczycieli i dyrektorów 

szkół. 

Zarząd wyraził zgodę na przekazanie środków do szkół i placówek oświatowych w 

ramach odpisu na dokształcanie nauczycieli.   

 

-------- 

Wydział Edukacji. Kultury, Sportu i Zdrowia informuje, że z dniem 31 sierpnia br. 

kadencję pełnienia funkcji dyrektora szkoły kończą:  

- p. Maria Kallas  - dyrektor II LO w Chojnicach, 

- p. Elwira Bieszke – Binnebesel – dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Malachinie. 

 

Dla wszczęcia procedury konkursowej, zgodnie z art. 36a ustawy o systemie oświaty, 

dyrekcja wydziału prosi Zarząd o podjęcie stosownej decyzji. 

  

OKZ - Należy wszcząć procedurę konkursową. 

 

---------------- 

Odpowiadając  na pismo nr OR.0023.8.2011 z dnia 31 stycznia 2011r. Zarząd Osiedla nr 

2 Chojnickie w Czersku zwraca się z prośbą o ponowne rozważenie modernizacji ulicy Łubianki 

w Czersku jeszcze w tym roku budżetowym. Mowa jest tutaj o odcinku około 200mb, którego 
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modernizacja polegałaby na naprawie nawierzchni ulicy poprzez ułożenie nakładki asfaltowej  

grubości 3-4 cm, tak jak to było przeprowadzone na jej odcinku od ronda do ulicy Mleczarskiej. 

Jednocześnie Zarząd Osiedla przypomina, że w swoim poprzednim piśmie proponował 

partycypację w kosztach budowy chodnika. Ponadto Zarząd Osiedla nadmienia, że w tym rejonie 

prowadzone są roboty kanalizacyjne, które również pogorszą stan drogi. Natomiast bez 

chodników przejście poboczem będzie praktycznie niemożliwe. Warto zwrócić też uwagę na 

bezpieczeństwo mieszkańców.   

 

OR – przygotować odpowiedź – Zarząd Powiatu informuje, że w związku z 

przeprowadzonymi robotami kanalizacyjnymi wykonawca musi doprowadzić drogę do 

stanu poprzedniego, a  w obecnym budżecie powiatu nie ma środków na realizację 

modernizacji w/w odcinka ulicy Łubianka.  

----------- 

Urząd Gminy w Chojnicach zwraca się z prośbą o wyrażenie opinii do projektu pn. „Rozbudowa 

drogi wojewódzkiej nr 235 na odcinku od km 52 + 275 do km 52 + 955”.  

 

Uzgodniono. 

--------- 

Burmistrz Miasta Chojnice przedkłada do uzgodnienia projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej i usług pomiędzy ulicą 

Igielską, Ceynowy i Gdańską w Chojnicach. 

 

Biuro Gospodarki Nieruchomościami informuje, że w zakresie zadań realizowanych 

przez Biuro nie zgłasza żadnych uwag do przedmiotowego projektu zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

Wydział Architektury i Budownictwa informuje, że  projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej i usług pomiędzy ulicą 

Igielską, Ceynowy i Gdańską w Chojnicach opiniuje z następującymi uwagami: 

• legenda w załączniku graficznym miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

nie odzwierciedla wszystkich symboli zawartych na planie (np. brak – KD.Y – dla 

konturów 04/1.1.KD.Y i 10/1.1.KD.Y). 

   

Zarząd uzgadnia przedmiotowy projekt z uwzględnieniem powyższych uwag. 
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-------- 

Ad.8. 

Zarząd upoważnia Pana Wicestarostę Przemysława Bieska wraz z Panem Jackiem Marciniakiem – 

dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg do negocjacji z gminami w temacie zmiany kategorii 

dróg. Negocjacje należy przeprowadzić w terminie do 31 marca 2011r. 

------- 

Zarząd przeanalizował kosztorys wydatków dodatkowych związanych z realizacją 

inwestycji w Białych Młynach w Chojnicach.    

-------- 

 

Na tym obrady Zarządu zakończono. 

 

 

1. Starosta – Stanisław Skaja   ............................... 

 

2. Wicestarosta – Przemysław Biesek                  .............................. 

 

3. Członek Zarządu – Marek Szczepański  .............................. 

 

 

Protokół sporządziła:  

 

Magdalena Kosobucka 

            


